
Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 1/2025 – 22.02.2025 i Elvestrand 29 
 
Til stede: Arne Indregård, Grethe Hovland (teams), Olav Gjærevold og Thomas Hoel 
Forfall:    Olav Flaten,  Arild Palmstrøm, Vidar Larsen 
 
Referent: Thomas Hoel 
 
Nr Sak Ansvarlig 

1 Velkommen – info, saker til eventuelt.  
 
Info tilsendt fra Øystein Sørbø er lagt ut på nettsidene. 

Arne 

2 Referat forrige møte 12.10.   
 
Referatet fra forrige møte godkjent. 
Fellestur 27.9. kan kanskje slås sammen med 11-årsjubileet? 

Arne 

3 Økonomi.   
 
* Foreninga har en del penger i kassa, 61 786 kroner (salg av kart, stønad fra 
kommunen (9000)). 
* 2025 kroner betalt til Hytteforbundet 
* 675 kroner betalt til Nordic Hosting for nettstedet 
* Mail med beskjed om kontingentbetaling sendes ut mandag 
* Styret er meldt inn til Brønnøysundregistrene. Arne må signere for å ha tilgang 
til redigering i tillegg til at kasserer har det. I tillegg skal vi endre kontaktperson i 
frivillighetsregisteret og strever litt med det. 
* Offisiell brevpostadresse for foreninga i Brønnøysundregisteret er adressa til 
Grethe. 
* Foreninga har hatt inntekter på 5620 kroner netto for kart siden årsmøtet i 
september fram til i dag (se også under sak 6) 

Grethe 

4 Hjemmeside.   
 
* Org.nr. til foreninga er 914 764 165, som legges som informasjon på 
hjemmesida. 
* Medlemslista legges ikke ut på hjemmesida, men på Teams. Filnavnet på 
medlemslista bør inneholde datoen fila gjelder fra. Filen får riktig navn i åpnet 
tilstand, men vi får ikke endret dato i listen over filer, den følger dato når den 
første gang ble lastet opp. 

Arild 

5 Status løyper og stier (skilting).  
 
* Stien over Ryggfjellet blei rydda i fjor. Stien er klar ned til Knutstul og videre til 
terskelen ved Lauvhaugtjønn. 
* Olav har innhenta tilbud på skilt og har bestilt. Leverandøren er Asker produkter. 
Vi fikk bevilga 17 000 kroner fra kommunen til finansiering av skilta. 9000 kroner 
har kommet allerede, resten når prosjektet er ferdig (jobben er gjort). Det blir 
også penger til stolper, skruer, maling osv. Stiene skal også blåmerkes. Vi skal 
bruke DNTs opplegg for merking, riktig blåfarge osv.  

Olav 



Nr Sak Ansvarlig 

* Ingen nye stier på planen så langt, men foreløpig ikke noe bestemt 
(Skjønnegrammin til Høgli), grunneier ønsker ikke merking, og vi forholder oss til 
det. Har fått nei til sti fra Repeseth til Knutstul. 
* Løyper: Kontakt med Løypelaget og Ole Konrad. Noe har vært feil under 
utsendinga av mailer fra Løypelaget, så alle har ikke fått den. Mulig at resten får 
mail etter hvert. 

6 Status gamle kart.   
 
* Det blei solgt mange gamle kart i høst og noen i år. 36 av de store karta (A2) er 
solgt, for øyeblikket ingen igjen. Olav har 2 A3-kart igjen. Netto fortjeneste på 
karta er 16 690 kroner så langt, og noe mer kommer når de to siste blir solgt.  
* 119 gamle navn er lagt inn. Stor interesse fra bygdafolket. Spørsmål: skal det 
bestilles noen flere? Og skal vi tilby oppgradering av dem som allerede er solgt? 
Det vil i så fall koste noe, rundt 140 kroner for de største. I alt er det snakk om 36 
kart, og de fleste er solgt til medlemmer. Antakelig best at de som ønsker 
oppgradering betaler for det. Vi kan tilby sjølkost til medlemmene og 200 kroner 
til andre. Vi kan legge tilbudet ut på Facebook + sende e-post til medlemmer. 
* Grethe lurer på om vi har mva-ansvar ved salg av kart. Arne mener at under 
50 000 kroner i året ikke er mva-pliktig. 

Olav 

7 Planer 2025.   
 
Vi tenker oss jubileum + fellestur. Vi bør også gjøre litt mer ut av årsmøtet 6.9. Vi 
beslutter mer om dette på styremøtet i juni. Vi tenker mer på dette til neste 
styremøte.  

Alle 

8 Medlemsverving   
 
Det bygges noen nye hytter, noe potensiale der. Det ligger et informasjonsskriv på 
hjemmesida, Informasjon-Borgemarka-Hytteforening_aug-24.pdf, som må 
oppdateres til en 2025-versjon. 41 medlemmer nå, og det er rundt 100 hytter i 
området. 169 medlemmer i FB-gruppa. 

Alle 
/Grethe 

9 Eventuelt 
 
Markering av 11 år for hytteforeninga, se sak 7. 

 

 

https://borgemarka-hytteforening.no/wp-content/uploads/2024/08/Informasjon-Borgemarka-Hytteforening_aug-24.pdf

